
Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

Protokoll 6/2024 

fört vid Södermalms stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 23 maj 2024 kl. 17:30-18:58, Virkesvägen 3, 
plan 4, rum Tantolunden 
 

Ledamöter Anders Göransson (S) Ordförande 
Lars Rottem Krangnes (C) 1:e vice ordförande 
Magnus Palm (MP) 2:e vice ordförande 
Britten Lagerkvist Tranströmer (S) 
Jörgen Gyllenblad (S) 
Anna-Karin Lindahl (S) 
Charlotte Lilja Pittuco (V) 
Frida Nehrfors Hultén (V) 
Mikael Igelström (M) 
Eva Runvald (M) 
Martin Westmont (SD) 
Anne-Lie Elfvén (L) 
Therese Lindström (M) ersätter Jonas Nilsson (M) 
 

Ersättare Erik Pedersen (S) 
Amanda Hansson Åkerlind (S) 
Vidar J Lindgren (S) 
Kerstin Axelsson (S) 
Elsa Wiberg (S) 
Nina Brisman (V) 
Bo Strömberg (M) 
Ulf Wester (SD) 
Johan Lisspers (L) 
Marko Janicic (C) 
Erik Ehrs (KD) 
 

Övriga närvarande Christer Bergman Nämndsekreterare 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
 

Justerare Anders Göransson (S), Lars Rottem Krangnes (C) 
 

Datum för justering 2024-05-28 
 

Paragraf §§1-4, §§6-13, §§15-26 
 

Sekreterare Christer Bergman 

Sida 1 (39)



Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Stadsdelsnämnden utser 1:e vice ordföranden Lars Rottem 
Krangnes (C) att tillsammans med ordföranden Anders Göransson 
(S) justera protokollet den 28 maj 2024. 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 2 
Fastställande av dagordning  

Beslut  
Stadsdelsnämnden fastställer föredragningslistan. 
 

Sida 3 (39)



 
 

Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
SÖD 2024/45 
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Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
SÖD 2024/45 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 7 
Allmänhetens frågestund  
En medborgare pratade om sitt medborgarförslag om historiska 
skyltar. Fyra medborgare pratade om de planerade byggnationerna 
på Münchenbryggeriets område. 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 8 
Inkomna medborgarförslag april 2024  
SÖD 2024/20 
 

Beslut  
1. Medborgarförslag om bevarande och synliggörande av de 

historiska informationsskyltarna inom staden, SÖD 
2024/524, överlämnas till Trafiknämnden. 

2. Medborgarförslag gällande vattenkran i Vitabergsparkens 
hundrastgård, SÖD 2024/541, överlämnas till förvaltningen 
för beredning. 

3. Medborgarförslag om att bygga en rastgård för småhundar i 
Hammarby sjöstad, SÖD 2024/564, överlämnas till 
förvaltningen för beredning. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Under april har tre medborgarförslag lämnats in till Södermalms 
stadsdelsnämnd. Nämnden beslutar om förslagen ska beredas av 
förvaltningen eller hanteras på annat sätt utifrån förslag från 
förvaltningen 
  
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/20-1 (Godkänd - R 1) Inkomna medborgarförslag 
april 2024 

 SÖD 2024/20-1.1 SÖD 2024-524_Bortredigerad 
 SÖD 2024/20-1.2 SÖD 2024-541_Bortredigerad 
 SÖD 2024/20-1.4 SÖD 2024-564_Bortredigerad 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 9 
Medborgarförslag om förbättrad snöröjning och 
halkbekämpning i Tantolunden  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2024/99 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om 
förbättrad snöröjning och halkbekämpning i Tantolunden. I 
förslaget föreslås att två gångvägar och en yta vid Ringvägen, som 
leder in i parken från Ringvägen, vinterväghålls då dessa är 
välanvända av skolbarn, hundägare och andra besökare till parken. 
 
Förvaltningen anser att förslaget att vinterväghålla föreslagna 
gångvägar och yta är ett bra förslag då det skulle förbättra 
tillgängligheten till Tantolunden från Ringvägen vintertid. 
 
Förvaltningen föreslår därmed att föreslagna gångvägar och yta från 
och med nästa vintersäsong vinterväghålls i samma 
snöröjningsklass som gäller för gångvägen där aktuella gångvägar 
ansluter. Föreslagen utökning av vinterväghållningen medför endast 
marginellt ökade driftkostnader. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/99-4 Tjänsteutlåtande 
 SÖD 2024/99-4.1 SÖD 2024-99_Bortredigerad 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 10 
Medborgarförslag om ökad trygghet i Anders Franzéns 
park  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2024/131 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag som 
föreslår att Anders Franzéns Park kan göras tryggare på kvällarna 
genom extra belysning och beskärning av buskage. 
 
 
Stadsdelsförvaltningen tackar för förslaget som syftar till att öka 
tryggheten kvällstid i Anders Franzéns Park. 
 
 
Belysningen av parken är enligt trafikkontorets bedömning mycket 
god och det finns enligt kontoret inget behov av ytterligare 
förstärkning. Under hösten 2024 kommer strålkastarnas ljuskällor 
bytas till LED. Förvaltningen genomför regelbundet beskärning av 
vegetation runt belysningspollare och markbelysning. Vidare 
kommer förvaltningen att se över möjligheten att beskära buskagen 
runt lekhusen för att stärka överblickbarheten i parken. 
 
 
Under 2023 rapporterades ett mindre antal narkotikaärenden i 
parken. Stadsdelsförvaltningen och polisen uppmanar allmänheten 
att tipsa polisen om eventuell brottslighet. Med start under 2024 
kommer polisen och stadsdelsförvaltningen ha regelbundna 
områdesmöten i Hammarby Sjöstad dit allmänheten har möjlighet 
att delta. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/131-4 Tjänsteutlåtande 
 SÖD 2024/131-4.1 SÖD 2024-131_Bortredigerad 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 11 
Skrivelse från (C) och (L) om Cyberhot och kommunal 
verksamhet  
Svar på skrivelse från Anne-Lie Elfvén (L), Johan Lisspers (L) 
och Lars Rottem Krangnes mfl. (C) 
SÖD 2024/241 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har gett förvaltningen i uppdrag att svara på en 
skrivelse cybersäkerhet och kommunal verksamhet från Anne-Lie 
Elfvén (L), Johan Lisspers (L) och Lars Rottem Krangnes mfl. (C) 
 
 
I skrivelsen framför skribenterna att Sverige är ett föregångsland 
inom digitalisering i både offentlig och privat verksamhet. 
Skribenterna menar att denna digitalisering ökar kraven på säkerhet 
och integritet för att motverka förtroendebrist och cyberhot. 
Skribenterna önskar svar på tre frågor och förvaltningen besvarar 
frågorna i detta tjänsteutlåtande. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/241-3 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
Cyberhot och kommunal verksamhet 

 SÖD 2024/241-2 Skrivelse från Centerpartiet, Liberalerna 
om Cyberhot och kommunal verksamhet 

 SÖD 2024/241-4 Bilaga 2 Riktlinje för informationssäkerhet 
 SÖD 2024/241-5 Bilaga 3 Lokal anvisning 

informationssäkerhet Södermalm 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 12 
Skrivelse från (C) och (L) om RSU  
Svar på skrivelse från Ann-Lie Elfvén (L), Johan Lisspers (L), 
 
Lars Rottem Krangnes (C) m.fl. och Erik Ehrs (KD) 
SÖD 2024/243 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har gett förvaltningen i uppdrag att svara på en 
skrivelse angående regionala särskilda undervisningsgrupper (RSU 
grupper) och centrala särskilda undervisningsgrupper (CSU 
grupper) från Ann-Lie Elfvén (L), Johan Lisspers (L), Lars Rottem 
Krangnes (C) m.fl. och Erik Ehrs (KD). 
 
 
I skrivelsen framför skribenterna att det är ett kärnuppdrag att uppnå 
en likvärdig utbildning för att ge varje elev den framtid de har rätt 
till. För en del elever så räcker det inte med särskilt stöd i 
klassrummet utan de behöver en anpassad lärmiljö. Vidare framför 
skribenterna att RSU-grupperna samt CSU-grupperna för eleverna 
med allra mest omfattande behov är helt avgörande för att varje elev 
ska få det stöd den behöver. Ofta har dessa elever behov av insatser 
även från andra aktörer, som socialtjänsten och barn- och 
ungdomspsykiatrin och en politisk ambition har varit att de vid 
behov ska kunna integreras i grupperna. 
 
 
Skribenterna lyfter att det finns brister i samverkan mellan flera av 
stadens RSU-grupper och med socialtjänsten. Av oklar anledning 
inhämtas inte alltid medgivande för att bryta sekretessen till skolan. 
Skolorna får inte information från socialtjänsten om barnen har 
pågående insatser och insatserna samordnas inte med det som görs i 
RSU-grupperna. 
 
 
Utifrån ovan önskar skribenterna svar på ett antal frågor. 
Förvaltningen besvarar frågorna i detta tjänsteutlåtande. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/243-3 Svar på Skrivelse om RSU och 
socialtjänsten 

 SÖD 2024/243-2 Skrivelse från Centerpartiet och 
Liberalerna om RSU och socialtjänsten 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 13 
Tertialrapport 1 2024 för Södermalms stadsdelsnämnd  
SÖD 2024/281 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till tertialrapport 

1, inklusive bilagor, och överlämnar den till 
kommunstyrelsen och stadens revisorer. 

2. Nämnden begär budgetjusteringar om 0,7 mnkr för 
kostnader avseende klimatinvesteringar. 

3. Nämnden begär budgetjustering om 4,9 mnkr för kostnader 
avseende trygghetsskapande åtgärder.  

4. Nämnden begär budgetjustering om 0,5 mnkr för kostnader 
avseende Stockholm vid vattnet.  

5. Nämnden begär budgetjustering om 0,5 mnkr för kostnader 
avseende EU-projektet Scale Stockholm inom område 
Demokrati och MR. 

6. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ansökan om 
868 046 kronor från kompetensutvecklingssatsningen 
avseende "Silviahemscertifiering av Katarinagårdens och 
Kulltorps vård- och omsorgsboenden". 

7. Nämnden anmäler omslutningsförändringar om 61,0 mnkr. 
8. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ändrat 

årsmål på indikator under nämndmål 1.1.1 
9. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ändrat 

årsmål på indikator under kommunfullmäktiges mål för 
verksamhetsområdet 3.2 

10. Nämnden godkänner förvaltningens anmälan om deltagande 
i Kvalitetsutmärkelsen 2024. 

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet redovisas i förvaltningens tjänsteutlåtande. Förvaltningen 
gör bedömningen att kommunfullmäktiges tre inriktningsmål 
kommer att uppfyllas under året. Bedömningen grundas på att 
samtliga sexton mål för verksamhetsområdet som är kopplade till 
inriktningsmålen bedöms uppfyllas helt och samtliga 21 nämndmål 
bedöms uppfyllas helt. Tertialrapport 1 med helårsprognos visar på 
ett överskott om 22,0 mnkr efter resultatöverföring. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

Särskilda uttalanden 
Anders Göransson m.fl. (S), Charlotte Lilja Pittuco m.fl. (V), och 
Magnus Palm (MP) lämnar ett särskilt uttalande (bilaga). 
  
Lars Rottem Krangnes (C), Mikael Igelström m.fl. (M) och Anne-
Lie Elfvén (L) lämnar ett särskilt uttalande (bilaga). 
  
Martin Westmont (SD) lämnar ett särskilt uttalande (bilaga). 
  

Ersättaryttrande 
Erik Ehrs (KD) ställde sig bakom det särskilda uttalandet från 
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/281-2 (Godkänd - R 1) T1 2024 Södermalms sdn 
rev 1 

 SÖD 2024/281-1.1 Bilaga 01 SDN12 
 SÖD 2024/281-1.2 Bilaga 02 Ekonomisk uppföljning 
 SÖD 2024/281-1.3 Bilaga 03 Ansökan om budgetjusteringar 

för särskilda ändamål 
 SÖD 2024/281-1.4 Bilaga 04 Patientsäkerhetsberättelse 2023 

Vård- och omsorgsboenden egen regi 
 SÖD 2024/281-1.5 Bilaga 05 Patientsäkerhetsberättelse 2023 

Vård- och omsorgsboenden Entreprenader 
 SÖD 2024/281-1.6 Bilaga 06 Åtgärdsplan 2024 
 SÖD 2024/281-1.7 Bilaga 07 Anmälan om deltagande i 

Kvalitetsutmärkelsen 2024 
 SÖD 2024/281-1.8 Bilaga 08 Ansökan om pengar från 

kompetensutvecklingssatsningen  
 SÖD 2024/281-1.9 Bilaga 09 Uppföljning av 

medborgarförslag som skickats vidare till annan nämnd 2023 
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Södermalm 

 
 

2024-05-23 
Ärende 13 

Tertialrapport Tertial 1 2024 för Södermalms 
stadsdelsnämnd 

 
Anders Göransson m.fl. S 

Charlotte Lilja Pittuco m.fl. V 
Magnus Palm MP 

 

Särskilt uttalande 
Ett Södermalm, ett Stockholm för alla. Det är vårt långsiktiga mål. För att nå dit har 
staden tre inriktningsmål: 
 

 Ett Stockholm som håller samman med en stark och jämlik välfärd i hela staden 
 Ett grönt och fosilfritt Stockholm som leder en rättvis klimatomställning 
 Ett Stockholm med en stabil och hållbar ekonomi med utbildning, jobb och 

bostäder för alla 
 
Lokalt har vi i nämnden prioriterat arbetet utifrån följande punkter:  
 

 Stärka den lokala demokratin  
 Ett intensifierat klimat- och miljöarbete  
 En god arbetsgivare 

 
Vi vill berömma förvaltningen för hur den hanterade skjutningen på Allhelgonagatan. En 
fruktansvärd händelse där det är viktigt att vi tar vårt ansvar. Att vi bidrar till att lindra 
konsekvenserna. I det lokala trygghetsarbetet har vi tillfört resurser samtidigt som vi 
ändrat arbetssätt. Fördjupat dialogen med söderborna, civilsamhället och polisen. I T1:an 
ansöker vi om medel för trygghetsinvesteringar. Vi kommer återkomma med fler förslag 
och ansökningar i T2:an. Vi ska intensifiera och utveckla arbetet med att göra Södermalm 
både tryggare och trevligare.  
 
En annan del i arbetet med att stärka den lokala demokratin handlar om att utveckla 
hanteringen av medborgarförslag. I samband med tertialrapporten har nämnden för första 
gången fått en samlad uppföljning av de medborgarförslag som skickats vidare till andra 
förvaltningar och nämnder. Det här är en viktig del i att fortsätta utveckla hanteringen 
inom staden. 
 
Förvaltningens rapport visar att arbetet med HBTQI-perspektivet sker brett i våra 
verksamheter. Det är både bra och viktigt att det kommer fram, inte minst med tanke på 
den diskussion som uppkom i samband med nedläggningen av förskolan Egalia.      
 
Vi har som mål att vara en god arbetsgivare. Ett viktigt skäl är bl.a. att vi vet att en låg 
personalomsättning, hög andel heltidsanställda och låg andel timavlönade skapar en bättre 
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2 (2) 

vård- och omsorg1. Hygglighet gynnar de äldre och sjuka. Vi har, genom återtagandet av 
Bergsunds- och Hornskrokens vård- och omsorgsboenden, fått större utmaningar på de 
här områdena. Det gör det inte mindre viktigt.   

 
1 1 https://www.kommunal.se/pandemi_aldreboendet 
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    Södermalms stadsdelsnämnd  
    240523  
 
    Ärende 13  

Dnr. 2024/281  
Tertialrapport 1/2024  

     
    Lars Rottem Krangnes (C)  
    Mikael Igelström m.fl. (M)  
    Anne-Lie Elfvén (L)  
    Erik Ehrs (KD) e.y.  
 
 
 
Särskilt uttalande       
 
Redovisningen i tertialrapporten utgår från den sittande majoritetens mål och budget. Dock 
vidareförs ett antal av den fd. grönblå majoritetens satsningar från förra mandatperioden och 
Södermalm har en välfungerande och välskött stadsdelsförvaltning.  
 
Skiftet till ett vänsterstyre har dock inneburit mindre fokus på mångfald, valfrihet och 
fristående alternativ i välfärdsverksamheterna på Södermalm, vilket vi beklagar. Vi noterar 
också att invånarnas nöjdhet med renhållning och städning, både i parker och i staden i 
allmänhet, minskade 2023 jämfört med 2022. Det får inte leda till i att ambitionerna sänks i 
stället för att satsa de resurser som är nödvändigt.  
 
Vårt arbete i Södermalms stadsdelsnämnd har sin utgångspunkt i Centerpartiets, 
Moderaternas, Liberalernas och Kristdemokraternas gemensamma vision för Stockholms 
framtid: En modern, frihetlig, trygg, hållbar, tillåtande och framtidsinriktad stad, med en 
mångfald av människor, företag och föreningar. Vi bejakar stadens styrkor och särart, och 
framför allt tror vi passionerat på stockholmarnas potential och möjligheter att var och en och 
tillsammans forma sina egen framtid och förverkliga sina drömmar.  
 
I vårt Stockholm bemöts utmaningar genom samarbeten mellan staden, företagen, akademin 
och det civila samhället. Hit ska forskare, turister, investerare och studenter från hela världen 
söka sig. Stockholm ska vara en stad för alla – barn och unga, vuxna och äldre, inflyttade och 
de som bott här hela livet, företagare och anställda. Vi tror på stockholmarnas förmåga och 
rätt att bestämma över sina egna liv och därför är det också viktigt att alla stockholmare är en 
del av samhällsbygget och både vill och kan bygga sig en bättre framtid. Stockholm ska 
fortsätta utvecklas i takt med vad stockholmarna önskar, behöver och drömmer om. 
 
Vi står på stockholmarnas sida och har en tydlig målsättning med vår politik, att lösa de 
problem som stockholmarna upplever. Det är inte ett löfte om att politiken kan lösa alla 
problem. Men det är ett löfte om att vi ska lösa de problem som bara kan lösas genom 
politiska beslut. Vi ska värna och utveckla Stockholm och ta tillvara på dess unika karaktär 
och skönhet. När staden utvecklas ska det göras med samförstånd med de som bor här. 
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Vi accepterar aldrig att människor i Stockholm får sin frihet begränsad på grund av 
diskriminering, rasism, antisemitism eller otrygghet. Vi arbetar målmedvetet för ökad frihet 
genom kraftfulla insatser mot den brottslighet som idag orsakar svåra problem i delar av 
staden och som begränsar människors frihet. 
 
Ordning och reda i stadens ekonomi är en förutsättning för att alla verksamheter i staden ska 
fungera. Service och omsorg till stockholmarna är utgångspunkten i stadsdelsnämndernas 
verksamheter, oavsett som den handlar om förskola, äldreomsorg, stadsmiljöarbete eller 
någon annan fråga som stadsdelsnämnderna tar beslut om.  
 
Vad gäller våra mål och konkreta förslag på satsningar hänvisar vi till våra särskilda 
uttalanden till stadsdelens verksamhetsplan och budget (december 2023) samt till underlag för 
budget 2025 med inriktning för 2026 och 2027 (april 2024). 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

Särskilt uttalande 
2024-05-23 
Ärende 13 

Dnr: 2024/281  
 
 
 
Tertialrapport Tertial 1 2024 för Södermalms stadsdelsnämnd  
 
Den senaste tidens våldsvåg i Stockholm visar med tydlighet att en rad felprioriteringar har 
gjorts av den styrande majoriteten i Stockholms stad. Det har sin tur gjort att måluppfyllelsen 
om ett Stockholm som håller samman är långt ifrån uppfyllt. Vi har idag många stockholmare 
som känner sig otrygga i sitt eget bostadsområde, en utveckling som är helt oacceptabel och 
vi måste börja prioritera invånarnas trygghet. 
 
För Sverigedemokraternas inriktningsmål för Södermalms stadsdelsförvaltning hänvisar vi till 
partiets reservationsbudget för 2024.  
 
 
Martin Westmont (SD) 
 
Ulf Wester (SD) 
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§ 15 
Norra Bysistäppan och lekplatsen Haren – godkännande 
av utformning och genomförande  
SÖD 2024/543 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till utformning 
och genomförande för upprustningen av Norra Bysistäppan och 
lekplatsen Haren. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Under 2022 och 2023 har ett förslag till upprustning av Norra 
Bysistäppan och lekplatsen Haren tagits fram. Särskilt fokus läggs 
på åtgärder i parken som ska stärka tryggheten och grönskan samt 
göra plaskdammen fortsatt brukbar. Under hösten 2023 och januari 
2024 har upphandling av entreprenör för att bland annat anlägga ett 
teknikhus till plaskdammen genomförts. Förvaltningen söker 
trygghetsinvesterings- och klimatinvesteringsmedel för att kunna 
genomföra åtgärderna för att stärka tryggheten och grönskan i 
parken. 
 
 
Stadsdelsnämnden föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens förslag till utformning och genomförande för 
upprustningen av Norra Bysistäppan och lekplatsen Haren. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/543-1 (Godkänd - R 1) SÖD 2024/543 
Tjänsteutlåtande 

 SÖD 2024/543-1.1 Bilaga 1 
Haren_illustrationsplan_A1_digitalt samråd 

 SÖD 2024/543-1.2 Bilaga 2 Markplanerings- samt 
Planterings- och utrustningsplan 
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§ 16 
Förordnande enligt lag (2024:79) om placering av barn i 
skyddat boende  
SÖD 2024/601 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden förordnar nedan nämnda tjänstepersoner vid 
sociala avdelningen, Södermalms stadsdelsförvaltning att begära 
polishandräckning enligt 8 kap. 7 § lag om placering av barn i 
skyddat boende inom nämndens eget ansvarsområde. 
  
Denice Svensson, Eva Torstensson, Jacob Söderlund, Katia Byrfors 
och Magdalena Chominska 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd svarar för socialtjänstens individ- och 
familjeomsorg inom Södermalms stadsdelsområde. Den nämnd som 
svarar för denna verksamhet fattar ett särskilt beslut om vilka 
tjänstemän som ska ha rätt att begära polishandräckning enligt lag 
om placering av barn i skyddat boende. 
Förvaltningen föreslår nämnden att förordna namngivna 
tjänstepersoner vid sociala avdelningen, Södermalms 
stadsdelsförvaltning rätt att begära polishandräckning för att 
genomföra beslut om insats i form av skyddat boende eller 
omedelbar insats i form av skyddat boende enligt lag om placering 
av barn i skyddat boende. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/601-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande 
förordnande enligt lag om placering av barn i skyddat 
boende 
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§ 17 
Entledigande och fyllnadsval av ledamot till Södermalms 
pensionärsråd  
SÖD 2024/404 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden entledigar Lars Göran Oscarson från sitt 

uppdrag som ledamot i Södermalms pensionärsråd. 
2. Stadsdelsnämnden utser Charlott Markén Wallin till ny 

ledamot i Södermalms pensionärsråd. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Lars Göran Oscarson har avslutat sitt uppdrag som ledamot i 
Södermalms pensionärsråd. PRO har nominerat Charlott Markén 
Wallin till ny ledamot för Södermalms pensionärsråd. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/404-2 (Godkänd - R 1) Entledigande och 
fyllnadsval av ledamot i Södermalms pensionärsråd 
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§ 18 
Remiss av Motion om Stockholm ska inte sponsra kriget 
mot Ukraina, KS 2024/256  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2024/256 
SÖD 2024/310 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen 
 

Sammanfattning av ärendet  
I motionen föreslås att kommunfullmäktige på grund av Rysslands 
krigföring mot den fria staten Ukraina säkerställer att inga av 
stadens leverantörer eller underleverantörer har pågående 
försäljning i Ryssland. Vidare att staden säkerställer att inga 
pågående upphandlingar bryter mot aktuell sanktionslista. I 
motionen föreslås att stadsledningskontoret får i uppdrag att följa 
uppdaterad sanktionslista och redovisar utfallet kvartalsvis till 
kommunstyrelsen samt att informationen tillgängliggörs i stadens 
kanaler. Vidare att stadsledningskontoret får i uppdrag att se över 
möjligheten att för stadens bolag förbjuda transport av materiel och 
varor till och från Ryssland. Utöver detta föreslås att staden inför en 
ny kategori i sin offentliga upphandling som ställer krav på att 
företag och organisationer måste redovisa sin verksamhet i 
Ryssland till fullo. 
 
 
Förvaltningen är positiv till motionens innehåll och har följande 
synpunkter. Det behöver finnas en sökbar och användarvänlig 
funktion för förvaltningar och bolag att använda för kontroll av 
bolag och organisationer mot sanktionslistan. Vidare bör staden 
införa krav på, och kontroll av, att verklig huvudman rapporterats 
till Bolagsverket. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  

Särskilt uttalande 
Lars Rottem Krangnes (C), Anne-Lie Elfvén (L) anmälde ett 
gemensamt särskilt uttalande (Bilaga). Mikael Igelström m.fl. (M) 
anslöt sig till uttalandet. 
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Ersättaryttrande 
Erik Ehrs (KD) anslöt sig till det gemensamma uttalandet från 
Centerpartiet och Liberalerna. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/310-2 Svar på motion om att Stockholm inte ska 
sponsra kriget mot Ukraina 

 SÖD 2024/310-1.1 Motion om Stockholm ska inte sponsra 
kriget mot Ukraina 
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Södermalms stadsdelsnämnd 
2024-05-23 

Ärende 18 
 
Remiss av Motion om Stockholm 
ska inte sponsra kriget mot 
Ukraina 
 
Erik Ehrs (KD)  
Anne-Lie Elfvén (L) 
Lars Rottem-Kragnés (C) 
 

 
 
Särskilt uttalande och ersättaryttrande 
 
Vi tillstyrker motionen om Stockholm ska inte sponsra kriget mot Ukraina. Stockholm bör 
göra sitt för att inte direkt eller indirekt främja Rysslands aggressionskrig gentemot Ukraina. 
Krav vid upphandling om att anbudsgivaren ska redovisa sin verksamhet i Ryssland anser vi 
är rimligt för att säkerställa detta mål. Vi håller med om att staden systematiskt ska se över att 
avtal inte bedrivs eller sluts med aktörer på sanktionslistan.  
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§ 19 
Remiss av Motion om fler bullerskydd på Essingeleden 
och i Stockholms stad  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/268 
SÖD 2024/359 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en motion av 
Gabriel Kroon (SD), Anders Lindman (SD) och Liliane Åkerlund 
(SD) på remiss om fler bullerskydd på Essingeleden och i 
Stockholms stad. I motionen framförs att buller i hemmiljön är en 
källa till ohälsa och vantrivsel och att bostäder som ligger intill 
vältrafikerade vägar och större motorvägar är utsatta för höga 
bullernivåer. Mot bakgrund av beskrivningen ovan föreslås i 
motionen att kommunfullmäktige ger berörda nämnder i uppdrag att 
utveckla en modell för samfinansiering av bullerskydd mellan 
kommun och fastighetsägare samt att samordna arbetet mellan 
Trafikverket, fastighetsägare och staden själv för att minska 
bullernivåerna på Essingeleden. 
 
 
Enligt stadsdelsförvaltningen tar motionens författare upp en viktig 
och angelägen fråga som rör buller och dess negativa påverkan på 
människor. Trafiken är den dominerande källan till buller i 
Stockholm och utgör ett av de största miljöproblemen i Stockholm. 
 
 
Förvaltningen anser att det är angeläget att olika insatser görs för att 
minska buller från trafiken, exempelvis från Essingeleden, men 
även från andra trafikleder inom staden. Detta kan göras med hjälp 
av olika åtgärder, inte enbart genom uppförande av bullerskydd, 
utan exempelvis genom en minskning av trafiken samt genom 
användande av bullerreducerande vägbeläggingar. 
 
 
Beträffande motionens förslag att berörda nämnder ges i uppdrag att 
utveckla en modell för samfinansiering av bullerskydd mellan 
kommun och fastighetsägare saknar förvaltningen rätt kompetens 
att bedöma om förslaget är förenligt med gällande lagstiftning eller 
om det i övrigt är lämpligt. Vad gäller förslaget att ge berörda 
nämnder i uppdrag att samordna arbetet mellan Trafikverket, 
fastighetsägare och staden själv för att minska bullernivåerna från 
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Essingeleden är det enligt förvaltningen viktigt att staden för dialog 
med Trafikverket kring detta. Med tanke på att Trafikverket 
ansvarar för Essingeleden bör det enligt förvaltningen vara 
Trafikverket som samordnar det eventuella samarbete som 
efterfrågas i motionen. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Martin Westmont (SD) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 
hans förslag till beslut (Bilaga). 

  

Beslutsgång 
Ordföranden Anders Göransson (S) ställde de två förslagen mot 
varandra och kunde konstatera att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  

Reservation 
Martin Westmont (SD) reserverade sig mot beslutet till förmån för 
sitt eget förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/359-2 Tjänsteutlåtande 
 SÖD 2024/359-1.1 Motion om fler bullerskydd på 

Essingeleden och i Stockholms stad 
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Förslag till beslut 
2024-05-23 
Ärende 19 

                                                                                                                                  Dnr SÖD 2024/359 
 
 
 
Remiss av Motion om fler bullerskydd på Essingeleden och i Stockholms stad 
 
Förslag till beslut 

1. Att Södermalms stadsdelsnämnd delvis bifaller förvaltningens remissvar 
 

2. Därutöver anföra följande: 
 
 
Bostäder som ligger intill vältrafikerade vägar och större motorvägar är kroniskt utsatta för 
höga bullernivåer. Vi vet att buller i hemmiljön är en källa till vantrivsel och staden bör 
möjliggöra för fastighetsägarna att göra bullerskyddsinvesteringar. Det skulle skapa ett ökat 
välbefinnande för boende i bullerutsatta miljöer, vi måste ta bullproblematiken på allvar och 
göra det möjligt att bo nära miljöer som ger ifrån sig höga ljud. Sverigedemokraterna föreslår 
därför att berörda nämnder initierar en utredning kring hur bullerskydd kan samfinansieras. Vi 
föreslår att staden ska vara en aktiv part och arbeta för en samfinansieringslösning mellan 
fastighetsägare, Trafikverket och Stockholms stad.  
 
Förvaltningen skriver i sitt svar att det är Trafikverket som samordnar det eventuella 
samarbetet som efterfrågas i motionen. Vi delar förvaltningens ställningstagande att det är 
Trafikverket som ska leda arbetet men vi anser att förvaltningen i sitt remissvar ska initiera en 
dialog med Trafikverket för att betona vikten och för att effektivisera arbetet rörande just 
arbetet med bullernivåer. 
 
 
 
Martin Westmont (SD) 
 
Ulf Wester (SD) 
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§ 20 
Remiss om förslag till ändring av förordningen (SKOLFS 
2018:50) om läroplan för förskolan  
Anmälan av kontorsyttrande 
SÖD 2024/432 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat ärendet om förslag till ändring av 
förordningen (SKOLFS 2028:50) om läroplan för förskolan till 
Södermalms stadsdelsnämnd. 
 
Eftersom remissen kom i ett sent läge samt att kommunstyrelsen 
önskade få svar senast den 5 april, beslutades att remissen skulle 
besvaras i form av ett kontorsyttrande. 
 
Förvaltningen angav i sitt svar att man är positiv till förslag till 
ändringar av förordningen (SKOLSF 2018:50) om läroplan för 
förskolan. 
 
Förvaltningen angav vidare att förskolorna arbetar med digitala 
lärverktyg utifrån att barnen ska vara producenter och inte 
konsumenter av digitala verktyg. Barnen ska inte lämnas själva med 
digitala verktyg, en vuxen ska alltid närvara. De digitala 
lärmiljöerna på förskolorna är inte en egen avgränsad station utan 
kan läggas till i förskolans alla lärmiljöer för att uppmuntra till 
bland annat lek och rörelse. 
 
Förvaltningen kan liksom Skolverket se möjliga konsekvenser 
utifrån förslaget att det inte ska vara obligatoriskt att använda 
digitala lärverktyg i förskolan. Barns möjlighet till delaktighet och 
inflytande kan minska då digitala lärverktyg kan bidra till barns 
möjlighet att uttrycka sig och göra sin röst hörd. 
 
Förvaltningen lyfte även fram att förslaget också kan innebära ett 
minskat användande av digitala lärverktyg i förskolan. Alla barn 
kanske inte har tillgång till digitala lärverktyg hemma. Detta kan 
innebära att barns förutsättningar för att utveckla en digital 
kompetens kan bli mer olikvärdig. 
 
Förvaltningen angav vidare att man delar konsekvensutredningens 
synpunkt om att det finns en risk att kompetensutveckling rörande 
digital kompetens inte kommer prioriteras. Detta skulle kunna leda 
till en försämrad pedagogisk kompetens hos personalen vilket kan 
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påverka barns möjligheter att utvecklas och lära. 
 
Förvaltningen angav också att man är positiv till förslaget om 
förstärkta skrivningar om rörelse och om förstärkta skrivningar om 
högläsning. 
 
 
Förvaltningen angav vidare att Skolverkets förslag om ett 
förtydligande av förskollärarens ansvar att värdera och välja 
arbetssätt och lärverktyg utifrån vetenskaplig grund och beprövad 
erfarenhet ses som positivt. Men det kan innebära ett behov av 
kompetensutveckling för att förskolläraren ska kunna göra 
medvetna val av arbetssätt och digitala lärverktyg och ha förmågan 
att motivera dessa val. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
godkänna anmälan. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/432-5 (Godkänd - R 1) Anmälan av 
Kontorsyttrande Remiss om förslag till ändring av 
förordningen (SKOLFS 2018:50) om läroplan för förskolan 

 SÖD 2024/432-5.1 Bilaga 1 Kontorsyttrande över remiss om 
förslag till ändring av förordningen (SKOLFS 2018_50) om 
läroplan för förskolan 

 SÖD 2024/432-5.2 Bilaga 2 Missiv remiss 
 SÖD 2024/432-5.3 Bilaga 3 Skolverkets förslag till ändring 

av förordningen om läroplan för förskolan 
 SÖD 2024/432-5.4 Bilaga 4 Konsekvensutredning avseende 

förslag till ändring av området digitalisering i förskolans 
läroplan 
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§ 21 
Remiss av Trafikförändringar i SL- och WÅAB-trafiken 
2024/2025 (T25), KS 2024/445  
Anmälan av kontorsyttrande 
SÖD 2024/523 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en remiss med 
förslag på trafikförändringar i SL- och WÅAB-trafiken 2024/2025 
(T25) från Region Stockholm. Eftersom remissen kom i ett sent 
läge, efter det datum då ärendena till stadsdelsnämndens aprilmöte 
skulle vara klara samt att kommunstyrelsen önskar få svar senast 
den 3 maj 2024, beslutades att remissen besvaras i form av ett 
kontorsyttrande. 
 
 
I remissen ges förslag på trafikförändringar, som ska gälla från och 
med december 2024, uppdelat per trafikslag. Remissen innehåller 
inte några nämnbara förslag till trafikförändringar som rör 
Södermalms stadsdelsområde. 
 
 
I yttrandet till kommunstyrelsen angavs att förvaltningen vid sidan 
om aktuell remiss erhållit information om att busstrafiken inom 
bland annat Södermalms stadsdelsområde kommer att påverkas i 
form av nya linjedragningar och glesare trafik från och med augusti 
2024, detta i enlighet med ett förslag till beslut i trafiknämnden i 
Region Stockholm. I sitt svar efterlyste förvaltningen att en 
noggrann uppföljning av konsekvenserna av dessa förändringar görs 
med syftet att säkerställa att busstrafiken fortsättningsvis ska vara 
attraktiv och i övrigt uppfylla trafikförsörjningsprogrammets 
målsättningar. 
 
 
Förvaltningen framförde avslutningsvis önskemålet att kommande 
remisser med förslag till trafikförändringar i SL-trafiken skickas ut i 
god tid så att de hinner tas upp till stadsdelsnämnden för beslut. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
godkänna anmälan. 
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Särskilt uttalande 
Anders Göransson m.fl. (S), Charlotte Lilja Pittuco m.fl. (V), och 
Magnus Palm (MP) lämnar ett särskilt uttalande (bilaga). 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/523-4 Anmälan av kontorsyttrande 
 SÖD 2024/523-2.1 (Godkänd - R 1) SÖD 2024/523 

Kontorsyttrande  
 SÖD 2024/523-1.1 Remiss - Trafikförändringar i SL- och 

WÅAB-trafiken 2024/2025 (T25) 
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Södermalm 

 
 

2024-05-23 
Ärende 22 

Remiss av Trafikförändringar 
i SL- och WÅABtrafiken 

2024–2025  
Anders Göransson m.fl. S 

Charlotte Lilja Pittuco m.fl. V 
Magnus Palm MP 

 

Särskilt uttalande 
En väl utvecklad kollektivtrafik är en frihetsfråga. Den ger stockholmarna och 
andra möjligheten att röra sig över staden. Det är också en avgörande del i arbetet 
för att Stockholm ska bli en klimatsmart stad. Utifrån detta har det varit tufft att se 
de nedskärningar av både turtäthet och linjenät som drabbat Södermalm de 
senaste åren.  
 
Tiden efter pandemin har varit utmanande för kollektivtrafiken, inte minst då 
resandet inte återhämtat sig till tidigare nivåer. Vi har förståelse för att tuffa 
ekonomiska utmaningar kräver tuffa beslut. Samtidigt, ljusnar ekonomin vill vi se 
en översyn av de neddragningar som nu genomförts eller är planerade. Se vilka 
återställare som skulle kunna vara möjliga. Bussarna är en viktig del i helheten.    
 
Vi skulle gärna se att vi återgår till det tidigare remissförfarandet. Där det är 
nämnden och inte som i det här fallet, kontoret som svarar på remissen. Det lokala 
perspektivet och kunskapen är viktig. En linje kan ha stort värde även om antalet 
resande inte är det största. 
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§ 22 
Anmälan av delegationsbeslut 2024  
SÖD 2024/95 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av delegationsbesluten. 
 

Sammanfattning av ärendet  
 Anmälan om lex Sarah avseende verksamheter i enskild 

regi, SÖD 2023/1338 
 Anmälan om lex Sarah avseende verksamheter i egen regi, 

SÖD 2023/1337 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
godkänna anmälan. 
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§ 23 
Protokoll Södermalms pensionärsråd 2024  
SÖD 2024/62 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmäldes protokoll från Södermalms pensionärsråds sammanträde 
2024-05-13. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
godkänna anmälan. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/62-9 Protokoll SPR 2024-05-13 
 SÖD 2024/62-9.1 Bilaga 1 Presentation äldrekurator 
 SÖD 2024/62-9.2 Bilaga 2 Yttrande Boendeplan 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 24 
Förvaltningsgruppens protokoll 2024  
SÖD 2024/16 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmäldes protokoll från Södermalms förvaltningsgrupps 
sammanträde 2024-05-13. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) föreslog att nämnden skulle 
godkänna anmälan. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2024/16-9 Protokoll FVG 13 maj  
 SÖD 2024/16-9.1 Medarbetarenkät FVG 2024 
 SÖD 2024/16-9.2 Avslutsprocess medarbetare 
 SÖD 2024/16-9.3 Mall avslutssamtal 2024 
 SÖD 2024/16-9.4 T1 2024  
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 25 
Information från förvaltningen  
  
Alexandra Wynn informerar om sommar på Medis och sommar i 
Tanto. Hon uppdaterar även nämnden om de olika uppdrag som 
nämnden gett förvaltningen rörande bad. 
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Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2024 
 

2024-05-23 

§ 26 
Övriga frågor  
  
Inga övriga frågor anmäldes. 
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